



VoucherSkout Terms & Conditions

1. Your free credit bundle will be valid for 12 months from activation date.
2. Customers are entitled to only one free credit bundle per Citi credit card within a 12-month period as follows:
 - a. 150 Credits
 - Emirates Citibank Ultima & Ultimate cardholders
 - Citi Prestige Cardholders
 - Citi Premier Miles Elite Cardholders
 - b. 50 Credits
 - Emirates Citibank World / Gold / Silver Cardholders
 - Citi Premier / Rewards / Cashback / Simplicity / Citi life / Premier Miles Titanium Cardholders
3. At the end of the 12-month credit bundle validity, customers will need to remove and re- add their Citi credit card to activate the next 12-month bundle.
4. Customers with active Promo Code bundles will not be eligible for new credit bundles until after the 12 months validity has ended.
5. Free credits are provided at account level, customers are not eligible for multiple credit bundles under the same account.
6. Credit bundles purchased directly where activation steps were not followed will not be honored/ refunded by Citibank.
7. Cardholders are not bound in any way to participate in this Offer.
8. Any cardholder participating in this Offer will be deemed to have accepted these Offer Terms.
9. Any cardholder deemed to be engaged in any fraudulent activity in connection with this offer will be disqualified from participating in this offer.
10. VoucherSkout terms and conditions apply.
11. By inquiring about our services, offers or products, you will be authorizing our representatives to approach you on your contact details including your telephone/ mobile number for any product or service offered by Citibank.
12. Citibank may revise, suspend or delete this offer without prior notice.
13. Citibank Terms and Conditions apply, are subject to change and are available upon request. For the current Terms and Conditions, please visit <https://www1.citibank.ae>

14. All offers are made available on a best-effort basis. Citibank, N.A. makes no warranties and assumes no responsibility for products and services offered as and when by other entity(ies).
15. Citibank, or any of its affiliates, or officers, directors, employees will not be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this offer.
16. The benefit is valid until April 30th, 2024.

Citibank Terms and Conditions apply, are subject to change and are available on our website www.citibank.ae. Partner terms and conditions also apply. All offers are made available on a best-effort basis and at the sole discretion of Citibank N.A. – UAE Branch.

Citibank N.A. – UAE Branch makes no warranties and assumes no liability or responsibility with respect to the product and services provided by partner(s) / other entity(ies). Citibank, N.A. - UAE Branch is licensed by Central Bank of UAE as a branch of a foreign bank.

Citibank N.A. UAE is licensed with UAE Securities and Commodities Authority (“SCA”) to undertake the financial activity as a Promoter under license number 602003.

شروط وأحكام فاونشر سكاوت

1. ستكون باقة الرصيد المجانية الخاصة بك صالحة لمدة 12 شهراً من تاريخ التنفيع.
2. يحق للعملاء الحصول على باقة رصيف مجانية واحدة فقط لكل بطاقة ائتمان من سيتي خلال فترة 12 شهراً على النحو التالي:
 - أ. رصيف يُعادل 150 نقطة
 - حاملوا بطاقات طيران الامارات - سيتي بنك ألتيميا وألتيميت
 - حاملوا بطاقات سيتي بريستيج
 - حاملوا بطاقات سيتي بريميمير مايلز إيليت
 - ب. رصيف يُعادل 50 نقطة
 - حاملوا بطاقات طيران الامارات - سيتي بنك وورلد / بطاقة سيتي جولد / بطاقة سيتي سيلفر.
 - حاملوا بطاقات سيتي بريميمير / ريبوردرز / كاش باك / سيمبلستي / سيتي لايف / بريميمير مايلز تيتانيوم
3. عند انتهاء صلاحية باقة الرصيد البالغة 12 شهراً، سيحتاج العملاء إلى إزالة بطاقة سيتي الائتمانية الخاصة بهم وإضافتها مجدداً لتنفيع باقة الـ 12 شهراً التالية.
4. لا يحق للعملاء الذين يستمتعون بالفعل بباقات الرمز الترويجي الاستفادة من باقات رصيف جديدة إلا بعد انتهاء فترة الصلاحية البالغة 12 شهراً.
5. يتم توفير أرصدة مجانية على مستوى الحساب، ولا يحق للعملاء الحصول على باقات رصيف متعددة من خلال نفس الحساب.
6. هذه الميزة صالحة حتى 30 أبريل 2024.
7. سيتي بنك غير ملزم بأداء/ رد قيمة باقات الرصيد التي تم شراؤها مباشرة دون اتباع خطوات التنفيع.
8. حاملوا البطاقات غير ملزمين بأي شكل من الأشكال بالمشاركة في هذا العرض.
9. تعتبر مشاركة حامل البطاقة في هذا العرض بمثابة موافقة منه على شروط العرض هذه.
10. يُستبعد من المشاركة في هذا العرض أي حامل بطاقة يثبت تورطه في أي نشاط احتيالي يمس هذا العرض.
11. تُطبق شروط وأحكام فاونشر سكاوت.
12. بالاستفسار عن خدماتنا أو عروضنا أو منتجاتنا، فإنك تفوض ممثلينا بالاتصال بك عبر تفاصيل الاتصال الخاصة بك بما فيها رقم هاتفك المحمول لإطلاعك على تفاصيل أي منتج أو خدمة يقدمها سيتي بنك.
13. يحتفظ سيتي بنك بالحق في تعديل شروط هذا العرض أو وقفه أو إلغائه، دون إشعار مسبق.

14. تُطبق شروط وأحكام سيتي بنك، وهي عرضة للتغيير ومتاحة للاطلاع عند الطلب. للاطلاع على الشروط والأحكام الحالية، يرجى زيارة <https://www1.citibank.ae/ar>.
15. يتم توفير جميع العروض على أساس بذل أفضل الجهود ووفقاً لتقدير سيتي بنك، إن إيه. لا يقدم سيتي بنك، إن إيه. أي ضمانات ولا يتحمل أي التزام أو مسؤولية فيما يتعلق بالمنتجات والخدمات المقدمة من قبل الشركاء أو الكيانات الأخرى.
16. لا يتحمل سيتي بنك بأي حال من الأحوال أو أي من الشركات التابعة له أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلائه أية مسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو مصاريف تنشأ عن هذا العرض أو تتعلق به.

تُطبق شروط وأحكام سيتي بنك، وهي عرضة للتغيير ومتاحة للاطلاع على موقعنا الإلكتروني <https://www1.citibank.ae/ar>. تُطبق شروط وأحكام الشركاء أيضاً. جميع العروض متاحة على أساس بذل أفضل الجهود ووفقاً لتقدير سيتي بنك إن. إيه. - فرع الإمارات. لا يُقدم سيتي بنك إن. إيه. - الإمارات أي ضمانات ولا يتحمل أي التزام أو مسؤولية فيما يتعلق بالمنتجات والخدمات المقدمة من قبل الشريك (الشركاء) / الكيان (الكيانات) الأخرى. سيتي بنك، إن إيه - فرع الإمارات العربية المتحدة، مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي للعمل كفرع لبنك أجنبي.

سيتي بنك إن. إيه. الإمارات مرخص من هيئة الأوراق المالية والسلع الإماراتية ("SCA") لممارسة النشاط المالي كمرؤج بموجب ترخيص رقم 602003.